
W  
 
  
 Postbus 35 

   2350 AA Leiderdorp 
  www.wmoadviesraadleiderdorp.nl 

 

 
	

Postbus	35	
2350	AA	Leiderdorp	

www.adviesraadsociaaldomeinleiderdorp.nl	

	
Adviesraad	Sociaal	Domein	
Leiderdorp	

	
	
	
Notulen	
	
Datum		 :	2	september	2021	
Plaats	 	 :	Online	
Aanvang	 :	10.00	uur	
Einde	 	 :	12.00	uur				
	
Aanwezig:		Hein	van	der	Zande	(voorzitter),	Wim	Kanters,	Adrienne	Caniels,	Ineke	Theil,	Wies	
Dahmen,	Babs	Banning	(vice	voorzitter)	en	Astrid	Selier	(notulen)	
Afwezig	met	bericht:	Matthijs	Landsmeer	
Gast:	Peter	de	Laaf	(Gemeente)	
	
Opening:	
Hein	heet	de	leden	van	harte	welkom	opent	de	vergadering	en	stelt	de	agenda	vast.	
	
Notulen	vorige	vergadering	17	juni	2021	
Er	zijn	geen	opmerkingen	en	de	notulen	wordt	vastgesteld.	
	
Voorbereiding	Taskforce	–	vragen	formuleren	voor	als	Peter	de	Laaf	later	in	de	vergadering	
aansluit.	
Babs	en	Hein	zijn	aanwezig	geweest	bij	de	online	bijeenkomst	met	de	raadsleden	op	1	
september.	De	leden	hebben	via	de	mail	naar	Hein	opmerkingen	en	vragen	gestuurd.	
De	vragen	moeten	over	de	hoofdlijnen	gaan.		
	
Vragen	aan	Peter	de	Laaf:	

- Stapelen	van	zorg,	is	er	een	onderzoek	geweest	naar	het	instellen	van	een	regisseur?	
Hoe	wordt	dit	geregeld?	

- Wordt	er	iets	geregeld	rondom	de	inburgering	statushouders?	
- Huishoudelijke	hulp	en	financiële	mogelijkheden,	hoe	gaat	Incluzio	hiermee	om?	Hoe	

breed	kijken	zij?	
- Ondersteuningsbehoefte	bij	mensen	met	dementie,	hoe	zien	zij	die	verdeling?	
- Jeugdzorg,	toename	is	dit	een	vorm	van	er	vroeg	bij	zijn?	
- Hoe	gaat	ze	zorgmonitor	in	zijn	werk?	
- Gaat	de	gemeente	ook	in	overleg	met	andere	belanghebbenden	en	betrokkenen	

omtrent	huisvesting?	
- Afbouwen	zorg	en	ondersteuning	van	statushouders,	hoe	gaan	ze	dat	aanpakken?	

	
Overleg	met	Peter	de	Laaf	
Inleiding:	De	aanleiding	voor	Taskforce	was	tekort	op	de	WMO.	In	dat	kader	wilde	de	
wethouder	meer	grip	krijgen	op	dit	onderwerp	en	heeft	opdracht	gegeven	voor	het	maken	
van	dit	document.	Het	is	geen	financieel	document,	er	zijn	tekorten	maar	het	is	geen	
bezuinigingsdocument.	Het	uitgangspunt	is;	eerst	bepalen	wat	je	wilt	en	dan	kijken	wat	
mogelijk	is	en	in	beeld	brengen	wat	de	situatie	is	op	het	sociaal	domein.		
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Er	zijn	drie	kaders	vastgesteld	voor	beperking	in	de	opdracht.	Cijfers,	trends	en	
ontwikkelingen	zijn	aangegeven.	Er	staan10	constateringen	aan	het	begin	van	het	stuk.		
	
We	stellen	de	vragen	over	de	Taskforce	met	Peter	de	Laaf.		
	

- Stapelen	van	zorg,	is	er	een	onderzoek	geweest	naar	het	instellen	van	een	regisseur?	
Hoe	wordt	dit	geregeld?	

Het	aantal	is	erg	laag,	dus	het	beleid	wordt	daar	niet	op	afgestemd.	Op	individueel	niveau	is	
het	loket	verantwoordelijk	voor	de	afstemming.		
	

- Wordt	er	iets	geregeld	rondom	de	inburgering	statushouders,	wat	is	de	aanpak?	
De	regio’s	werken	hierin	samen.	Hierin	zijn	keuzes	gemaakt.	Over	de	onderwerpen	die	nog	
niet	lopen	worden	binnenkort	besluiten	genomen.	Voor	opleidingsinstituten	is	er	inmiddels	
een	aanbesteding	geweest.	Het	concept	komt	naar	de	raad.	

	
- Huishoudelijke	hulp	en	financiële	mogelijkheden,	hoe	gaat	Incluzio	hiermee	om?	Hoe	

breed	kijken	zij?	
De	abonnementstarieven	zijn	opgelegd	vanuit	het	rijk.	Helaas	wordt	er	ook	gebruik	gemaakt	
door	mensen	die	het	financieel	niet	nodig	hebben.	Als	er	geen	aanpassingen	komen	vanuit	
het	kabinet	zitten	de	gemeente	eraan	vast.	Ze	kunnen	alleen	een	moreel	appel	doen	op	
mensen.	Vanuit	Incluzio	kunnen	we	ervan	uitgaan	dat	er	redelijkerwijs	naar	de	individuele	
wordt	situaties	gekeken.	Dat	is	ook	hun	opdracht,	maatwerk	leveren.	Advies:	neem	jullie	
zorg	hierover	ook	op	in	het	op	te	stellen	advies.	
	

- Ondersteuningsbehoefte	bij	mensen	met	dementie,	hoe	zien	zij	de	producten	
verdeling?	

Peter	weet	niet	voldoende	over	dit	onderwerp.	Hij	ontvangt	de	vraag	graag	via	de	mail	zodat	
hij	het	kan	doorsturen	naar	een	collega.	
	

- Preventie	opmerkingen	(zie	mail	Matthijs)		
De	opmerkingen	worden	gemaild	naar	Peter	en	deze	komen	ook	terug	in	het	advies.	
Wellicht	kan	de	opmerkingen	van	Peter	een	mooie	toevoeging	zijn	voor	het	advies.	

	
- Gaat	de	gemeente	ook	in	overleg	met	andere	belanghebbenden	en	betrokkenen	

instanties	omtrent	huisvesting?	Met	name	op	het	gebied	van	voorzieningen	in	de	
nabije	omgeving.	

Leiderdorp	vergrijst,	veel	sterker	dan	het	landelijk	gemiddelde,	dat	heeft	gevolgen	op	diverse	
gebieden.	Er	wordt	samen	gewerkt	met	woningbouw	verenigingen	en	zorgpartners.	Er	wordt	
beleidsmatig	ingesprongen	op	de	situaties	die	zich	voordoen.	Er	zijn	gemiste	kansen,	daar	is	
de	gemeente	zich	van	bewust.	De	bevolkingssamenstelling	van	wijken	wijzigen	voortdurend.		
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Het	gebeurt	dat	beleid	dat	hierop	is	afgestemd	weer	moet	worden	aangepast.	Dit	blijft	een	
lastig	onderwerp	maar	is	zeker	een	aandachtspunt.	
Is	er	beeld	via	de	wijkscan	over	de	leeftijdsopbouw	en	demografische	gegevens	van	een	
wijk?	Ja	het	is	bekend	maar	het	gebeurt	niet	op	gestructureerde	wijze	en	in	samenhang.	Hier	
zijn	nog	stappen	in	te	zetten.		
Advies:	neem	dit	op	in	het	advies.	
	

- De	rol	van	Incluzio	bij	het	doen	van	aanvragen.	
De	groep	die	moeilijk	bereikbaar	zijn	en	lager	zijn	opgeleid	worden	ook	niet	bereikt,	dit	is	de	
opdracht	van	Incluzio.	Het	is	moeilijk	aan	te	geven	om	hoeveel	mensen	dit	gaat	omdat	ze	
feitelijk	niet	in	beeld	zijn.	Dus	het	moeilijk	meetbaar	of	Incluzio	daarin	succesvol	is.	De	
opdracht	is	ook	niet	concreet	geformuleerd	met	meetbare	resultaten.	Dat	is	een	
aandachtpunt	bij	de	volgende	aanbesteding.	
	

- Wanneer	is	de	tussentijdse	evaluatie	na	2	jaar	met	Incluzio?	De	adviesraad	is	hierin	
niet	betrokken.	

Dit	jaar	moet	er	een	besluit	zijn	genomen.	Peter	weet	niet	wat	de	stand	van	zaken	is.	De	
collega	die	zich	hiermee	bezig	hield	is	weer	vertrokken.	De	gemeenteraad	is	voorstander	om	
door	te	gaan	met	Incluzio	en	dit	wordt	politiek	ook	gesteund.		De	adviesraad	krijgt	door	wat	
de	stand	van	zaken	is	op	dit	gebied.		
	
Advies	Taskforce	
De	onderwerpen	en	vragen	die	zijn	besproken	met	Peter	komen	terug	in	het	advies	dat	voor	
13	september	aanstaande	moet	worden	gegeven.	De	leden	krijgen	het	concept	van	Hein.	
Hanneke	is	nog	niet	vervangen,	het	advies	kan	naar	Peter	worden	gemaild.	Hij	geeft	ook	
door	wie	de	tijdelijke	contactpersoon	is	ter	vervanging	van	Hanneke.	

	
WVTTIG	(Wat	verder	ter	tafel	is	gekomen)	
	
Incluzio,	Wim	en	Hein	maken	een	afspraak	voor	een	overleg	met	Incluzio.	
	
21	september	is	de	officiële	lancering	van	de	website	dementievriendelijke	gemeente.		
	
Wim	is	de	maand	oktober	afwezig	in	verband	met	vakantie	
	
Afsluiting	

	
Hein	sluit	de	vergadering	af	en	dankt	alle	leden	voor	hun	bijdrage.	
Willen	jullie	nog	kijken	naar	de	verordening	jeugd,	dan	kan	Hein	voor	24	september	een	
advies	opstellen.	

	
	


